
Εις μνήμην ιδρυτών και αποδημησάντων 
εις Κύριον προγόνων μας

(Το κάτωθι ιστορικό έργο γράφει ο 
Ανδρέας Μ. Μάνος, από διάφορες πληροφο-
ρίες προγόνων.

 Ηλιούπολη, 30 Μαρτίου 2020)

Σύμφωνα με ιστορικά στοιχεία για τους 
ευρισκόμενους στην Αθήνα – Πειραιά και 

λοιπές πόλεις της Ελλάδος, ιδρυτές και μέλη 
δημιούργησαν την Αδελφότητα το έτος 
1 9 0 1  μ ε  τ ί τλο  Φ Ι Λ Ε Κ Π Α Ι Δ Ε Υ Τ Ι Κ Η 
ΑΔΕΛΦΟΤΗΤΑ ΚΟΣΣΟΛΙΑΝΗΣ. 

To  1 9 2 6  μ ε τ ο ν ο μ ά ζ ε τ α ι  σ ε 
ΦΙΛΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΗ ΑΔΕΛΦΟΤΗΤΑ ΑΕΤΟ-
ΠΕΤΡΑΣ, ενώ τον ίδιο χρόνο μετονομάστηκε 
εκ νέου σε ΦΙΛΑΝΘΡΩΠΙΚΗ ΑΔΕΛΦΟΤΗΤΑ 
ΑΕΤΟΠΕΤΡΑΣ.

Αετοπετρίτικα
Νέα
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Διμηνιαία έκδοση της Αδελφότητας

Α Ε Τ Ο Π Ε Τ Ρ Α  Δ Ω Δ Ω Ν Η Σ  Η Π Ε Ι Ρ Ο Υ

Όταν ξεχνάς το   
χωριό σου, είναι σαν 

να ξεχνάς τον ίδιο σου 
τον εαυτό.

ΚΚΑ

01-4555

Αγαπητοί συγχωριανοί και συγχωριανές,

Σύμφωνα με τον υπ’αρ. 4790 Νόμο που 
εκδόθηκε (ΦΕΚ 48/31-3-2021) και σύμ-

φωνα με το άρθρο 90 του προαναφερθέ-
ντος Νόμου, καθορίζεται: η Παράταση 
θητείας οργάνων διοίκησης όλων των 
Σωματείων (πολιτιστικών, αθλητικών, 
φιλανθρωπικών και άλλων σωματείων και 
συλλόγων) έως 30-6-2021.

Η Αδελφότητά μας οφείλει και θα ακολου-
θήσει τις επίσημες οδηγίες, που διαμορφώνο-
νται σύμφωνα με την πορεία της πανδημίας 
στη χώρα μας, και τις εντολές των ειδικών και 
των Αρχών του κράτους. Παρόλ’ αυτά, θα θέλα-
με να σας ενημερώσουμε πως παραμένουμε 
σε ετοιμότητα για να οργανώσουμε τις απα-
ραίτητες τυπικές διαδικασίες, όπως η 
Συνέλευση Αρχαιρεσιών, αμέσως μόλις οι συν-
θήκες και οι οδηγίες των Αρχών το επιτρέψουν. 

Η κατάσταση των τελευταίων δώδεκα 
μηνών είναι πρωτόγνωρη για όλους και η 
παρέκκλιση από τα συνήθη τυπικά, διαταράσ-

σει σαφώς την προτεραία καθημερινότητα των 
προσώπων αλλά και των θεσμών μας. 
Αποτελεί όμως ευτύχημα το γεγονός ότι ανή-
κουμε σε μια Αδελφότητα ενεργή σε όσους 
τομείς είναι πια δυνατόν, αλλά πολύ περισσό-
τερο στην επικοινωνία μεταξύ μας, με οποιον-
δήποτε τρόπο μπορεί ο καθένας, στις συμφω-
νίες αλλά και στις διαφωνίες μας, στα σωστά 
και τα λάθη μας. Και αυτό αποτελεί ήδη μια 
“άγκυρα” στον κυκεώνα που ακόμα διανύουμε, 
αλλά είναι και το στοιχείο που θα μας επανα-
φέρει αλώβητους στους ρυθμούς μας, μόλις οι 
συνθήκες το επιτρέψουν.

Σας ευχαριστούμε που στηρίζετε την 
Αδελφότητα ως θεσμό σε μια τόσο δύσκολη 
εποχή, καθώς και για τα λόγια, τα γραπτά, την 
κριτική που έχει ως στόχο την πολυφωνία και 
την πρόοδο. Σας ευχαριστούμε που είστε 
παρόντες και παρούσες και ελπίζουμε να 
συζητήσουμε και από κοντά όλα όσα μας απα-
σχολούν, το συντομότερο δυνατόν. 

Το Δ.Σ.

 ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ AΡΧΑΙΡΕΣΙΩΝ Αναστάσιμες ευχές
Το Δ.Σ. της Αδελφότητάς μας εύχεται, σε όλες 

τις Αετοπετρίτικες οικογένειες και τους 
φίλους του χωριού μας, Χριστός Ανέστη και 
Χρόνια Πολλά. 

Είθε η Ανάσταση του Κυρίου να φέρει το ανα-
στάσιμο φως στη ζωή όλων μας, να φωτίσει την 
καρδιά μας και να μας βοηθήσει να προχωρήσου-
με με υγεία, πίστη και αισιοδοξία για ένα καλύτε-
ρο μέλλον. Το χαρμόσυνο άγγελμα της Ανάστασης 
ας μας οδηγήσει σύντομα στην ολόπλευρη ανάτα-
ση της ζωής μας.

Το Δ.Σ.

Τα προβλεπόμενα δύο τεύχη συμπτύσσονται 
σε ένα,   λόγω τρεχουσών εξελίξεων σχετικών 

με την πανδημία του ιού Sars-Cov-2 (Covid-19)

Αιμοδοσία Ξανά!
Τον Μάϊο του 2021 συμπληρώνονται τέσσερα χρόνια 

από την έναρξη της εθελοντικής αιμοδοσίας στο χωριό 
μας. Ας μη θεωρηθεί δεδομένο ότι το εγχείρημα αυτό ήταν 
εξαρχής εύκολο. Τα ως τώρα στοιχεία δείχνουν ότι οι 
σταθεροί αιμοδότες μας είναι λίγοι και επιπλέον δύσκολα 
αποφασίζει κάποιος από μόνος του να μεταβεί σε κάποιο 
δημόσιο νοσοκομείο, για να δώσει αίμα.

Ωστόσο, εμείς συνεχίζουμε και συνεχώς θα 
παρακινούμε τους συγχωριανούς και τους φίλους της 
Αετόπετρας να συμμετέχουν στην αιμοδοτική μας δράση, η 
οποία έχει συνδράμει δικούς μας ανθρώπους όσες φορές 
της ζητήθηκε, δικαιώνοντας έτσι τον σκοπό για τον οποίο 
ξεκίνησε.

Η τελευταία οργανωμένη αιμοδοσία πραγματοποιήθηκε 
με επιτυχία τον Ιούλιο του 2020 στο χωριό μέσω κινητής 
μονάδας από το Νοσοκομείο «Χατζηκώστα». Η έξαρση της 
πανδημίας, όμως, στάθηκε αρνητικός παράγοντας, ώστε να 
γίνει αιμοδοσία και τον χειμώνα στην Αθήνα, παρά τις 
σχετικές διαβεβαιώσεις που λαμβάναμε για τις ασφαλείς 
συνθήκες αιμοδοσίας.

Προτιμήσαμε να περιμένουμε το ερχόμενο καλοκαίρι 
και σας ενημερώσουμε εγκαίρως ότι στις 29 Ιουλίου 2021 
έχει ήδη συμφωνηθεί να έρθει πάλι στο χωριό μας το 
ιατρικό κλιμάκιο του «Χατζηκώστα» για εθελοντική 
αιμοδοσία. Σας καλούμε να ανταποκριθείτε είτε εκεί είτε 
όπου αλλού βρίσκεστε, βοηθώντας την Αδελφότητα να 
ενισχύσει το απόθεμά της σε αίμα.

   Σας θυμίζουμε ότι μπορείτε να δώσετε αίμα όποτε και 
σε όποιο νοσοκομείο επιθυμείτε για την ΑΔΕΛΦΟΤΗΤΑ 
ΑΕΤΟΠΕΤΡΑΣ ΔΩΔΩΝΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ με κωδικό 14090.

 Το Δ.Σ.

Συνέχεια στη σελίδα 5

 ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗΝ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΜΑΣ
Αγαπητοί συγχωριανοί, 

Mε αφορμή ερωτήσεις που δεχτήκαμε, καθώς και σχετικές τοποθετήσεις στα μέσα 
κοινωνικής δικτύωσης, οφείλουμε ως Δ.Σ. να σας ενημερώσουμε με τον πιο επίσημο 

τρόπο – δηλαδή μέσω της ίδιας της εφημερίδας μας – σχετικά με τον λόγο για τον οποίο τα 
τελευταία φύλλα της δεν κυκλοφορούν στη σταθερή μας διμηνιαία βάση.

Πρόκειται για μια ομόφωνη απόφαση που ελήφθη για καθαρά οικονομικούς λόγους, διότι 
τα έσοδα της Αδελφότητάς μας έχουν μειωθεί αισθητά. Εκτός από το γεγονός ότι τους 
τελευταίους μήνες δεν καταβάλλονται τα ενοίκια του αρτοποιείου (θέμα το οποίο το Δ.Σ. 
προσπαθεί να αντιμετωπίσει με τον, κατά τον δυνατόν, δέοντα τρόπο και με πρωταρχικό 
μέλημα το συμφέρον της Αδελφότητας), οι συνθήκες της πανδημίας που πλήττουν την 
παγκόσμια κοινότητα έχουν δυσχεράνει και τη λειτουργία της Αδελφότητας, αναστέλλοντας 
πλήθος κερδοφόρων δράσεων. Η ματαίωση του πανηγυριού το καλοκαίρι του 2020 και του 
Αγίου Δημητρίου, καθώς και της χειμερινής χοροεσπερίδας στέρησαν από το ταμείο της 
Αδελφότητας βασικούς οικονομικούς της πόρους. Η απόφαση της εξοικονόμησης χρημάτων 
κρίθηκε επιβεβλημένη και στο πλαίσιο αυτό η λύση της κυκλοφορίας της εφημερίδας μας ανά 
τέσσερις μήνες ήταν μια αναγκαία επιλογή από την οποία η Αδελφότητα ωφελήθηκε 1200 
ευρώ. 

Ευελπιστώντας πως η απόφαση αυτή θα τύχει αμέριστης κατανόησης λόγω των 
ιδιαίτερων συνθηκών που την προκάλεσαν, δεσμευόμαστε ότι αμέσως μόλις τα δεδομένα το 
επιτρέψουν, τα ΑΕΤΟΠΕΤΡΙΤΙΚΑ ΝΕΑ, για τα οποία όλοι μας δηλώνουμε υπερήφανοι, θα 
εκδίδονται πάλι σε διμηνιαία βάση. Η κυκλοφορία της εφημερίδας δεν αναστέλλεται. Αντιθέτως, 
περιμένουμε τη συνεργασία κάθε συγχωριανού που επιθυμεί να εκφραστεί με κάποιο κείμενό 
του στην εφημερίδα μας.

   Ευχαριστούμε για την κατανόηση. Το Δ.Σ.

ΙΣΤΟΡΙΑ ΤΗΣ ΑΔΕΛΦΟΤΗΤΑΣ, 1901-2020 (Α’ ΜΕΡΟΣ)

Αγγελία
Ενοικιάζεται προς άμεση χρήση ΦΟΥΡΝΟΣ, ιδιοκτησίας της Αδελφότητάς 

μας στην οδό Ελ. Βενιζέλου 91, T.K.185 34, Πειραιάς.
Για περαιτέρω πληροφορίες παρακαλούμε επικοινωνήστε με οποιοδήποτε μέλος του Δ.Σ. 
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Θάνατοι
- Η Ελένη 

Β ά τ σ ο υ , 
σύζυγος του αείμνηστου Θεόδωρου Βάτσου, 
απεβίωσε την Τρίτη 19/01/21 και η κηδεία της 
έγινε στο Ηλιόλουστο του Κιλκίς, όπου και διέμενε.

- Η Ευσταθία (Στάθω) συζ. Χρήστου Μάνου, 
απεβίωσε στις 22/01/202. Η Εξόδιος Ακολουθία 
τελέστηκε στον Ι.Ν. Ζωοδόχου Πηγής στο Ίλιον 
και η ταφή έγινε στο νεκροταφείο Αγ.Θεοδώρων 
Ιλίου. 

- Η Ελένη Νούση - Διόλη απεβίωσε στις 
03/03/21 και η τελετή της κηδείας έγινε στις 
05/03/21 στο Αμπελάκι Σαλαμίνας.

- Ο Μιλτιάδης Αλ. Λώλης, απεβίωσε στις 
10/03/21, σε ηλικία 74 ετών, και η κηδεία του έγινε 
στις 11/03/21 στο νεκροταφείο Καλλιθέας.

-Ο Πέτρος Αλ. Μπάτσος απεβίωσε το Σάββατο 
10/04/21 σε ηλικία 78 ετών και η Εξόδιος 
Ακολουθία πραγματοποιήθηκε στις 11/04/21 στο 
νεκροταφείο Αετόπετρας.

Το Δ.Σ .  εκφρά ζει  τα ε ιλικρινή του 
συλλυπητήρια στις οικογένειες και τους οικείους 
των θανόντων.

ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ
-Ο Σάββας Δημ. Σάββας και η Ελένη Οικονόμου 
Σάββα προσέφεραν 100 ευρώ, στη μνήμη της θείας 
τους Ευσταθίας (Στάθως) συζ. Χρήστου Μάνου, προς 
ανακαίνιση του Οστεοφυλακίου και 50 ευρώ για την 
εφημερίδα μας.

-Η Χρυσούλα Βασ. Οικονόμου προσέφερε 50 ευρώ 
στη μνήμη της θείας της Ευσταθίας (Στάθως) συζ. 
Χρήστου Μάνου, προς ανακαίνιση του Οστεοφυλακίου.

-Η Βαρβάρα Καλακόνα Μάνου προσέφερε 100 ευρώ 
για το Οστεοφυλάκιο και 50 ευρώ για την Αδελφότητα.

-Η Λαμπρινή Κολοβού-Ράλλη προσέφερε 100 ευρώ, 
στη μνήμη του αδελφού της Φώτη, για τις ανάγκες της 
εκκλησίας.

-Ο Βασίλης Πανταζής προσέφερε 50 ευρώ, στη μνήμη 
του Πέτρου Αλ. Μπάτσου.

-Η Βασιλική Μάνου προσέφερε 50 ευρώ, στη μνήμη 
των γονέων της, Χρήστου και Ευσταθίας, για τις 
ανάγκες της εκκλησίας.

-Η οικογένεια Μιλτιάδη Λώλη προσέφερε 50 ευρώ για 
την Αγία Παρασκευή, 50 ευρώ για τον Άγιο Δημήτριο, 
50 ευρώ για τις ανάγκες του Οστεοφυλακίου και 20 
ευρώ για το ημερολόγιο.

Η Εκκλησιαστική Επιτροπή και το Δ.Σ. της Αδελφότητας 
τους ευχαριστούν θερμά και εύχονται υγεία στους 
προσφέροντες και τις οικογένειές τους

Με πρωτοβουλία της 
οικογένειας της αείμνηστης 
Ράνιας (Ουρανίας) 

Μαντζούκη και σε συνεργασία με την 
Αδελφότητα, στην κηδεία της 
θανούσης προσφέρθηκαν αντί 
στεφάνων από παρευρισκομένους, 
συγχωριανούς και μη, χρήματα υπέρ 
ενίσχυσης Αετοπετρίτικης οικογένειας 
που χρήζει βοήθειας. Το συνολικό 
ποσό που συγκεντρώθηκε ήταν 400 
ευρώ. Τα χρήματα συγκέντρωσε η 
ταμίας της Αδελφότητας Καλλιρόη 
Μάντζιου και τα παρέδωσε άμεσα 
στην οικογένεια.

Στο ίδιο πνεύμα προσφοράς και με 
επιπλέον πρωτοβουλία της Ασπασίας 
Δημ. Φωτίου και του Γεωργίου Π. 
Μηλιώνη, και άλλοι παρευρισκόμενοι 
στην κηδεία προσέφεραν χρηματικά 
ποσά αντί στεφάνων, ως οικονομική 

ενίσχυση για τον προαναφερθέντα λόγο.
Παρακάτω αναφέρονται (με την 

άδειά τους) όσοι προσέφεραν τα 
χρήματα, που συγκεντρώθηκαν στην 
παραπάνω πρωτοβουλία:

Δήμητρα Λαμπιδάκη 20€, Στέφανος 
Τζίμας 5€, Ασπασία Δημ. Φωτίου 30€, 
Κώστας Παναγιωτόπουλος 15€, 
Ευανθία Αρτοπούλου 5€, Λιλή 
Σταμούλη 10€, Άρτεμις Κακανάτσα 
50€, Κωνσταντίνα Κακανάτσα 20€, 
Θεοδώρα Γκολέμη 20€, Πασχαλίτσα 
Δ ή μ ο υ  2 0 € ,  Π α ν α γ ι ώ τ α 
Καραθανασοπούλου 20€, Γιαννούλα 
Αρβανίτη 15€, Γεωργία Αραμπατζάκη 
5€, Γεώργιος Π. Μηλιώνης 35€, 
Παναγιώτης Μπάτσος 50€, Ελένη 
Κωστούλα 20€, Μαρία Κουρούνη 20€, 
Σούλα Ρεμούνδου 20€, Κώστας Παν. 
Παππάς 20€, Πέτρος Λώλης 20€.

Χρήσιμα τηλέφωνα
Δημαρχείο Ζίτσας ( Ελεούσα) ..................................26510 61308
Δημοτική Ενότητα Μολοσσών (Βουτσαρά) ........26583-60124 
Βοήθεια στο σπίτι .......................................................26580-31181
Κέντρο Υγείας (Βουτσαρά) ............................... 26580-31211-2-3
Φαρμακείο (Βουτσαρά) ............................................26580-31838
Δημοτικό Σχολείο Βουτσαρά ..................................26580-31001
Πυροσβεστική Υπηρεσία 
 Βουτσαρά ....................................26580-31199 Fax 26580-31200
Αστυνομικό Τμήμα Ζίτσας .......26580-22232 Fax 26580-22222
Υποθηκοφυλακείο Ζίτσας ........................................26580-22376
Νοσοκομείο Ιωαννίνων (Χατζηκώστα) ..................26510-80111
Νοσοκομείο Ιωαννίνων (Δουρούτη) ...................... 26510-99111
ΚΤΕΛ Ιωαννίνων ..........................................................26510-26286
ΚΤΕΛ Ιωαννίνων στην Αθήνα ....................................210-5129363

 Ο ΚΛΑΡΙΝΙΣΤΑΣ  
ΚΙΤΣΟΣ ΧΑΡΙΣΙΑΔΗΣ

Ο συγχωριανός Βασίλειος Ζόγκαρος (-ης) μας έστειλε και “δύο 
αράδες για τον καλύτερο κλαρινίστα της Ηπείρου τον 20ο 
αιώνα”, όπως γράφτηκαν στο ήδη αγαπημένο και προς το 

παρόν εξαντλημένο βιβλίο Ηπειρώτικο Μοιρολόι (Εκδόσεις ΔΩΜΑ, 
2018) του Κρίστοφερ Κ. Κινγκ.

“Ο Κ ί τσος  Χαρ ισ ιάδης 
γεννήθηκε στη Βήσσανη του 
Πωγωνίου, στις 15 Οκτωβρίου 
1 8 8 9 ,  κ α ι  β α φ τ ί σ τ η κ ε 
Χριστόδουλος. Το χωριό βρίσκεται 
μερικά χιλιόμετρα βόρεια της 
Λίμνης και της Ζαραβίνας. Ο 
πατέρας του, ο Γιάννης, ήταν 
εργάτης στα χωράφια, ενώ η 
μητέρα, η Διόχνω, μεγάλωνε τα 
πέντε παιδιά τους: τον Βαγγέλη, 
τον Κίτσο, τον Μανώλη, τον 
Θανάση και τη Μάρθα. Σε ηλικία 
10 χρονών, ο Κίτσος μετακόμισε 
στην κωμόπολη της Ζίτσας, για να 
μάθει τα παραδοσιακά τσιγγάνικα 
επαγγέλματα του χαλκωματά και 
του μουσικού. Όσο ήταν εκεί, 
μαθήτεψε στο πλευρό του Θανάση 
Γιαννόπουλου (γεννήθηκε το 
1857), σπουδαίου μουσικού που 
έπαιζε λαούτο, κλαρίνο και φλογέρα – τον ποιμενικό αυλό.

Ο Κίτσος παντρεύτηκε τη Λεμονιά Ευθυμίου στις 25 Αυγούστου του 
1910 και μετακόμισαν στο χωριό της, την Κληματιά. Απέκτησαν τέσσερα 
παιδιά που πρόλαβαν να ενηλικιωθούν: τη Σοφία, τον Γιάννη, της 
Ουρανία και τη Λαμπρινή. Δυο άλλα παιδιά – ο Βαγγέλης και η Διόχνω – 
πέθαναν μωρά. Ο Γιάννης, ο μοναχογιός του, έγινε κλαριντζής αλλά 
πέθανε νέος. Για 55 περίπου χρόνια, ο Κίτσος έζησε στην Κληματιά κι 
έπαιξε σε αμέτρητα πανηγύρια, γάμους και γλέντια. Μεταξύ 1929 και 
1931, ταξίδεψε στην Αθήνα, για να ηχογραφήσει 24 κομμάτια για τρεις 
διαφορετικές δισκογραφικές εταιρείες. Πέθανε στην Κληματιά, στα 
Ζιτσοχώρια, στις 8 Ιανουαρίου του 1968.

Αυτό είναι το ίχνος του Κίτσου, όπως αποτυπώνεται στα γραπτά 
ντοκουμέντα. Είναι ένας ισχνός επικήδειος. Η βαθύτερη, η πιο ουσιαστική 
αφήγηση προέρχεται από αυτούς που [τον ήξεραν και] είναι ακόμα 
ζωντανοί.”

ΕΠΙΤΥΧΙΑ ΣΕ ΑΕΙ
Η Δήμητρα Παπαγεωργίου, εγγονή της Δήμητρας Μάνου-Παπαγεωργίου, εισήχθη στο 

Πάντειο Πανεπιστήμιο, στο Τμήμα Κοινωνιολογίας.
Το Δ.Σ. τη συγχαίρει και της εύχεται καλές σπουδές!

ΑΕΤΟΠΕΤΡΙΤΙΚΗ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ 
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AETOΠETPITIKA NEA
Ιδ ιοκτήτης

Αδελφότητα Αετόπετρας 
Δωδώνης Ηπείρου
Ελ.  Βεν ι ζέλου 91

185 34, ,  Πε ιρα ιάς   
τηλ . - fax :  210-4224262 

Εκδότης: 
Ο Πρόεδρος 

 της Αδελφότητας
Νικόλαος Ζέκης

Τοσίτσα 14
Ηλιούπολη

τηλ.  210 9737445

αποστολή συνεργασιών  
& κε ιμένων ηλεκτρον ικά : 
k lonodesign@gmai l .com

Σχεδιασμός: 
 Α.  Χαλκ ιόπουλος

Στους δύσκολους αυτούς 
καιρούς, βασική επιδίω-

ξη του Δ.Σ. της Αδελφότητας 
είναι η επικοινωνία με, όσο 
το δυνατόν, περισσότερα 
μέλη της Αετοπετρίτικης 
οικογένειας, με απώτερο 
σκοπό να γίνουμε και να 
παραμείνουμε περισσότεροι 
και να είμαστε πιο ενεργοί 
στα θέματα που απασχολούν 
το χωριό μας.

Το Ημερολόγιο, το οποίο 
έφτασε στα σπίτια σας, υλο-
ποιήθηκε εν μέσω δύσκολων 
συνθηκών του εγκλεισμού λόγω 
της πανδημίας. Η αρχική μας 
ιδέα ως θέμα του ημερολογίου 
(που ξεκίνησε να υλοποιείται 
και είχε πολλές παραμέτρους 
ενώ απαιτούσε την ιδιαίτερη 
δια ζώσης επαφή αλλά και την 
ευρύτερη συμμετοχή των συγ-
χωριανών για την υλοποίησή 
του) αναπροσαρμόστηκε σε 

κάτι επίσης όμορφο, ασφαλέ-
στερο και εξίσου πολύτιμο για 
τα σπίτια μας.

Η τεράστια προσπάθεια 
που γινόταν “πόρτα-πόρτα” 
κάθε χρόνο για τη διανομή των 
ημερολογίων στα περισσότερα 
σπίτια των συγχωριανών μας 
στην Αθήνα, κρατώντας έτσι 
μια ζεστή επαφή και έναν συν-
δετ ικό  κρ ίκο  με  τους 
Α ε τ ο π ε τ ρ ί τ ε ς ,  τ ι ς 
Αετοπετρίτισσες αλλά και τους 
φ ίλους  κα ι  φ ίλες  της 
Αετόπετρας, φέτος δεν ήταν 
δυνατόν να πραγματοποιηθεί. 
Αποφασίστηκε έτσι και αυτό 
στάλθηκε ταχυδρομικά προς 
όλους και με έξοδα της 
Αδελφότητάς μας.

Η εποχή που ζούμε είναι ιδι-
α ί τ ε ρ α  δ ύ σ κ ο λ η .  Η 
Αδελφότητα θα συνεχίσει να 
αποτελεί την κοινή συνισταμέ-
νη των προσπαθειών μας, προς 
όφελος όλων αυτών που αγα-

πάνε τη μικρή μας κοινωνία με 
τις αξίες της και το χωριό μας, 
την Αετόπετρα.

· Οι φωτογραφίες αποτε-
λούν ευγενική παρ αχώρηση 
του συγχωριανού μας κ. 
Δημήτρη Μπάτσου.

· Η τυπογραφική επιμέ-
λεια της έκδοσης έγινε από τη 
συγχωριανή μας κ. Ματίνα 
Βαταβάλη.

· Στην έκδοση συνέδρα-
μαν, με ευγενικές προσφορές, 
οι εταιρείες “Χαρτιά Περράκης 
Α.Ε.” και “C.N.C. Solutions”.

Τους ευχαριστούμε όλους για 
τη συνεργασία.

Ελπίζουμε οι παρούσες συν-
θήκες να αντιστραφούν σύντο-
μα ώστε να μπορέσουμε να 
εξασφαλίσουμε ξανά τη ζεστα-
σιά της διά ζώσης επαφής.

ΤΟ ΗΜΕΡΟΛΟΓΙΟ ΜΑΣ 

ΑΛΛΑΓΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΕΩΝ
Παρακαλούμε τους συγχωριανούς 
και συγχωριανές, να μας ενημερώ-
νουν έγκαιρα για τυχόν αλλαγές της 
διεύθυνσης, στην οποία παραλαμ-
βάνουν παντός είδους αποστολές 
από την Αδελφότητά μας ή για 
όποιες διευθύνσεις θέλουν να προ-
στεθούν στον κατάλογό μας (π.χ. 
νέα κατοικία τέκνου), προς αποφυ-
γή παράλειψης αποστολών ή λανθα-
σμένων αποστολών και επιστροφών 
και κατ’επέκταση καθυστέρησης 
παραλαβής τους στη σωστή διεύ-
θυνση. Το Δ.Σ.
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: Γίνηκε μια ανάπαυλα στα 
δύο χρόνια. Τούτα, όπως είχα πει 
προηγούμενα, ήταν οι κατασκηνώσεις 
και τα μπάνια στη θάλασσα. 
Εντωμεταξύ, ο παππούς ο Βασίλης, 
γύρω στα 90 του χρόνια άρχισε να 
χάνει τα κουράγια, να μη βλέπει 
καλά. Η γιαγιά βέβαια, παρά τον 
χαμό των τριών γιων της, έδινε, όσο 
μπορούσε, κουράγιο στον εαυτό της.

Εγώ, όμως, μόλις τελείωσα την 6η 
Δημοτικού γίνηκα 12 χρονών και 
πήρα το Ενδεικτικό. Μου λέει η 
γιαγιά η Βαγγελή, κόρη του Θωμά 
Ζήκου, “Βασιλάκη να ετοιμαζόμαστε 
σιγά-σιγά για τον Νομό Ιωαννίνων!”

Λέω “Γιαγιά, τι έγινε; Πώς είναι 
αυτό το νέο;”

Μου λέει “Είναι αρκετά άρρωστη η 
γιαγιά Χρυσούλα και πρέπει να πάμε 
να την δούμε.”

Συνεννοήθηκαν γιαγιά Βαγγελή 
και γιαγιά Βασιλική ΤασοΖογκαρίνα, 
πρωτότοκη κόρη του Θωμά Ζήκου 
καθώς και ο εξάδελφος Τάσος 
Καπώνης, ψίχα μεγαλύτερος από 
εμένα, γιος της θείας μου της 
Αλεξάνδρας και αρχές Ιουλίου 
κινήσαμε για την Ήπειρο.

Οι δύο γιαγιές, χωρίς να ξέρουμε 
εγώ και ο Τάσος, καθόρισαν το 
πρόγραμμα, φτάσαμε στα Γιάννινα, 
κοιμηθήκαμε στο Χάνι Άη-Δημήτρη 
και το πρωί που θα φεύγαμε τάχα 
για Αετόπετρα, μας λένε την αλήθεια, 
το πώς θα κυλήσει το υπόλοιπο του 
ταξιδιού. Και μας λένε κείνη την ώρα 
“παιδιά, κανονίσαμε οι δύο αδελφές, 
εφόσον έχουμε χρόνο μέχρι το 
Πανηγύρι της Αγίας Παρασκευής, να 
πάμε πρώτα στην Τζέργιανη, χωριό 
του θείου μου του Ευριπίδη 
Τριανταφύλλου, να δούμε, μια και 
ήρθαμε στα Γ ιάνν ι να ,  τους 
συμπεθέρους και μετά θα πάμε στο 
Μπουρντάρι να δούμε τη γιαγιά την 

Αριστούλα, κόρη του Θωμά Ζήκου, 
τέσσερις τσιούπρες είχε ο μπαρμπα-
Θωμάς, να δούμε και τους άλλους και 
μετά θα πάμε στην Αετόπετρα.”

Στη Τζέργιανη (Γραμμενοχώρια) 
κοιμηθήκαμε τρία βράδια και δε μας 
έκανε καρδιά να φύγουμε. Ο Τάσος δε 
μας ακολούθησε , έμε ιν ε στη 
Τζέργιανη . Στο Μπουρντάρι 
(Δαφνόφυτο) φθάσαμε μεσημεράκι. 
Κοιμηθήκαμε άλλα τρία βράδια. Eγώ 
είχα ζούρλια με τα γουμάρια και τη 
δεύτερη μέρα, με τον ξάδελφο τον 
Γιάννη τον Μαλέσιο, γιο του θείου 
Γιώργου Μαλέσιου, κάπου πείραζα το 
γουμάρι, δηλαδή του τράβαγα την 
ουρά και μου δίνει ένα δεξί κροσσέ 
κατευθείαν στη μπάλα (μέτωπο). Το 
σημάδι έφυγε λίγο πριν πάω στο 
Ναυτικό και στα βαπόρια.

Την τέταρτη μέρα ξεκινήσαμε από 
Μπουρντάρι για Αετόπετρα με δύο 
άλογα, η θεία Γενοβέφα σύζυγος του 
θείου Γιώργου, ο Γιάννης ο γιος τους, 
οι δύο γιαγιές κι εγώ. Φύγαμε ταχιά 
πρωί, διότι η θεία και ο Γιάννης 
έπρεπε να επιστρέψουν στο 
Μπουρντάρι την ίδια μέρα και να μη 
νυχτώσουν στον δρόμο.

Περάσανε οι μέρες, ήρθε το 
Πανηγύρι και οι δύο γιαγιές έφυγαν 
για Αθήνα-Πειραιά, ενώ εγώ ως 
συνήθως έφυγα αρχές Σεπτεμβρίου.

Εντωμεταξύ, τη γιαγιά τη 
Χρυσούλα, το γένος Μπάτσου, που 
είχε περάσει τα 102 χρόνια της (τον 
επόμενο χρόνο, το 1958, κατέληξε 
στα 103 χρόνια της) πήγαν και την 
είδανε και οι τρεις αδελφές, κόρες του 
Βασίλ’ Μηλιώνη, του πατέρα της 
μάνας μου Όλγας Μηλιώνη. Η γιαγιά 

Χρυσούλα, όπως μου έλεγε η γιαγιά 
Γιαννούλα, σύζυγος του Μιχάλη 
Θεμελή, πήγαινε μέχρι τα 95 της 
στον Κατρέλη και σκάλιζε όσο 
μπορούσε.

1956: Τούτη τη χρονιά, τον μήνα 
Αύγουστο, για πρώτη φορά είδα και 
τον Λαδά, που έφερνε το Λαδάκι του 
Θεού. Στάλιζε το μλαρ του έξω από 
το σπίτι του ΤασοΚωστούλα, ένα 
μαύρο ζωντανό ψηλό, με δυο ασκιά 
από κατσίκι. Θμάμαι ότι ο Λαδάς μας 
είχε πει ότι ερχόταν από τη Λίστα 
Θεσπρωτίας. Τότε, η τιμή της οκάς, 
1280 γραμμάρια, ήταν ή 1,5 δραχμή 
ή 2 δραχμές.

1957: Στο Πανηγύρι ανήμερα της 
Αγίας Παρασκευής, ήμουν από νωρίς 
επάνω στη Μπολιάνα και κάθομαν 
στο πεζούλι έξω απ’ το σπίτι του 
ΜητσοΛαυρέντζου, όπου δίπλα μου 
κάθονταν ΤέληΛαυρέντζος και 
ΜητσοΛαυρέντζος. Κάποια στιγμή ο 
μπαρμπα-Μήτσος λέει στον μπαρμπα-
Τέλη “Τέλη, ώρα είναι να πάμε να 
κάνουμε παρέα στον Δάσκαλο, να 
έρθουμε στο Μεσοχώρι.” Η ώρα 
πρέπει να ήταν 20.30 και κάτι... Το 
περιστατικό αυτό υπάρχει στο βιβλίο 
του αείμνηστου Δασκάλου Γεωργίου 
Μάνου, μαζί με μια φωτογραφία όπου 
είναι αριστερά ο ΜητσοΛαυρέντζος, 
στη μέση ο Γεώργιος Μάνος ο 
δάσκαλος και δεξιά Τέλης Λαυρέντζος. 
Αμέσως μόλις άκουσα αυτά τα λόγια 
σκέφθηκα κι ας ήμουν 12 χρονών και 
λέω μέσα μου “τι σεβασμός υπάρχει 
μεταξύ χωριανών!!!”

Να γράψω και λίγα για τον 

μπαρμπα-Κώστα Μάνο, αδελφό του 
δασκάλου, ο οποίος στην Αθήνα 
διατηρούσε Βιοτεχνία Ζύμης με τα 
παιδιά του και πήγαιναν μαγιές και 
στα δύο αρτοποιεία που διατηρούσε 
ο παππούς μου Βασίλ’Μηλιώνης, ένα 
στα Εξάρχεια, Μαυρομιχάλη 138 και 
το άλλο στη Φρεκύδου 13 στο 
Παγκράτι, όπισθεν του Παναθηναϊκού 
Σταδίου. Έφερνε τις μαγιές ο 
μικρότερος γιος του μπαρμπα-Κώστα, 
μην ήταν ο Αποστόλης; δε θυμάμαι 
ακριβώς. Μέχρι και σήμερα που 
γράφω, βλέπω στους δρόμους το 
φορτηγάκι “Ζύμαι Αρτοποιίας 
ΜΑΝΟΥ”.

* Να πούμε λίγες λέξεις και για 
την Πασχαλιά που έρχεται: η 
Αδελφότητα τη δεκαετία του 1950, 
δεύτερη μέρα του Πάσχα, έκανε 
κοσμαντάμωση των Αετοπετριτών 
στην Αττική. Συγκεκριμένα στην 
Εκκλησία του Αη-Γιάννη στου Ρέντη. 
Δίπλα ακριβώς υπήρχε μια ταβέρνα, 
όπου όσοι μπορούσαν έρχονταν να 
φάνε, να πιούνε και να χορέψουν, 
άλλοι με τα κουμάντα τους, άλλοι 
παίρνανε αγαθά από την ταβέρνα. 
Θμάμαι Πρόεδρος τότε ήταν ο 
αείμνηστος Δημήτριος Νούσης 
(Μήτσος) μάλλον του Αδαμαντίου. 
Γινόταν πλούσια κλήρωση με πολλά 
δώρα.

Επίσης, την Πασχαλιά γινόταν και 
στην Πάρνηθα εκδήλωση, θέση Μόλα 
και πάντα και στις δύο εκδηλώσεις με 
ζυγιά οργάνων. Στου Ρέντη 
θαυμάζαμε κείνο το περήφανο, 
σιδερένιο καμπαναριό, που λέγανε ότι 
η μεγάλη καμπάνα, όταν χτυπούσε, 
ακουγόταν μέχρι το Νέο Φάληρο.

Θα τα ματαπούμε. Γεια σας.

Βασίλ’ Ζόγκαρος (ης)
ΖΩΓΡΑΦΟΥ ΑΤΤΙΚΗΣ

Tο ΔΣ της ΠΣΕ συνεδριάσε την Τετάρτη 21 
Απριλίου 2021, σε έκτακτη ειδική συνεδρίαση, 

με θέμα τον Ενεργειακό Σχεδιασμό της Ηπείρου.
Το ΔΣ εξέτασε αναλυτικά της εισήγηση της 
Επιτροπής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος του ΔΣ, 
την οποία κια ψήφισε ομόφωνα.
(Το αναλυτικό κείμενο δίνεται στη δημοσιότητα 
ως συνημμένο στο παρόν Δ.Τ. και στα μέσα της 
Συνομοσπονδίας)

...
Η Ήπειρος αλλά και ολόκληρη η πατρίδα μας, ειδι-

κά το τελευταίο χρονικό διάστημα, αντιμετωπίζει έναν 
καταιγισμό προτάσεων για επενδύσεις σχετικά με την 
Παραγωγή Ενέργειας, στα πλαίσια Εθνικού Σχεδίου για 
την Ενέργεια και το Κλίμα (ΕΣΕΚ). 

Το ενεργειακό ισοζύγιο το 2020 διαμορφώθηκε σε 
29% ΑΠΕ, 36% φυσικό αέριο, 11% λιγνίτης, 6% υδροη-
λεκτρικά και 18% εισαγωγές. Από την πρακτική αυτή 
προκύπτουν εύλογα και φυσικά ερωτήματα, αφού για 
τα έργα που έχουν εκτελεστεί ή προγραμματίζονται 
προς εκτέλεση, δεν έχει διευκρινιστεί η σκοπιμότητά 
τους και γενικότερα η σχέση τους με το περιβάλλον. 
Είναι χαρακτηριστικό πως, αν κατασκευαστούν και 
λειτουργήσουν όλα τα αιολικά πάρκα που οι διάφοροι 
επενδυτές έχουν αιτήσει την αδειοδότηση της λει-
τουργίας τους, τότε η Ελλάδα θα ξεπεράσει τον 
δεσμευτικό στόχο της έναντι της ΕΕ κατά έξι φορές!

…
Είναι σίγουρο πως αναμένεται να προκληθούν 

σοβαρές περιβαλλοντικές επιπτώσεις μόνιμου χαρα-
κτήρα, μη αναστρέψιμες. Εύλογα, λοιπόν, δημιουρ-
γούνται σοβαροί προβληματισμοί για τις επιπτώσεις:

· στο περιβάλλον και την πολιτιστική φυσιο-
γνωμία της Περιφέρειας που, μεταξύ άλλων, υπάρχει 
σημαντικός αριθμός ευαίσθητων και προστατευόμε-

νων περιοχών (λειτουργούν πέντε από τους εικοσιο-
κτώ Φορείς Διαχείρισης Προστατευόμενων Πειροχών 
της χώρας μας)

· στην αγροτική οικονομία, που εξειδικεύεται 
στην κτηνοτροφία, αλιεία, δασοκομία, κτηνοτροφικά 
φυτά και την καλλιέργεια εσπεριδοειδών, στον τουρι-
σμό, το τοπίο, τη μορφολογία του εδάφους, τη χλωρί-
δα και πανίδα και στο Υδάτινο Δυναμικό

Είναι θετικό ότι φορείς έχουν, κατά περίπτωση, 
εκφράσει αρνητική γνωμοδότηση για προτάσεις δια-
φόρων επενδύσεων. Στα πλαίσια των προαναφερθέ-
ντων, πρέπει ολοκληρωμένα και όχι αποσπασματικά, 
να προσεγγίσουμε τον Περιφερειακό Ενεργειακό 
Σχεδιασμό. 

Βασικές παράμετροι, που πρέπει να εξετα-
σθούν:

Ενεργειακό μείγμα, που πρέπει να επιλεγεί για 
την Περιφέρεια:

-Αναστολή όλων των διαδικασιών αδειοδότησης 
και υλοποίησης υποδομών ΑΠΕ μέχρι την ολοκλήρω-
ση του Ειδικού Χωροταξικού ΑΠΕ Περιφέρειας

-Ορισμός περιοχών αποκλεισμού χωροθέτησης 
ΑΠΕ

-Πόσα Η/Υ έργα και ποιου δυναμικού αντέχει ένα 
ποτάμι; Εκπόνηση ολοκληρωμένης μελέτης, για την 
φέρουσα ιανότητα τους στα Υ/Α έργα

-Σε κάθε επένδυση, εξέταση του ενεργειακού ισο-
ζυγίου που προκύπτει (κατανάλωση ενέργειας για 
παραγωγή και λειτουργία σε αντιστοιχία με την παρα-
γόμενη από τη μονάδα) σε συνάρτηση του χρόνου 
απόσβεσης

-Εκπόνηση ολοκληρωμένης μελέτης για την προ-
στασία των πηγών ύδατος

-Θεσμοθέτηση αποφασιστικού ρόλου του 
Περιφερειακού Συμβουλίου και των Δημοτικών 

Συμβουλίων
-Κατάθεση ψηφίσματος στα αρμόδια Υπουργεία 

για κατάργηση των διατάξεων του Ν.4685/20 βάσει 
του οποίου επιτρέπεται η χωροθέτηση εγκαταστάσε-
ων εξορύξεων, ΑΠΕ κλπ. και εντός Προστατευομένων 
Περιοχών και πολλές άλλες διατάξεις σε βάρος της 
προστασίας του Περιβάλλοντος

-Τη θεσμοθέτηση αλλαγών και ισχυρών ανταποδο-
τικών, με όρους δημιουργίας θέσεων εργασίας, εισο-
δήματος και αξιών περιβάλλοντος

…

Το ΔΣ της ΠΣΕ θεωρεί ότι, με βάση τον γενικότερο 
σχεδιασμό, πρωταρχική σημασία έχει η ενημέρωση 

των πολιτών και η απόκτηση καταναλωτικής συνείδη-
σης ενέργειας. Πέρα από αυτά, όμως, η αξιποίηση 
όλων των πηγών Ενέργειας (ΑΠΕ και μη) θα μπορούσε 
να έχει πραγματικά θετικό για την προστασία του περι-
βάλλοντος αντίκτυπο, εφόσον πραγματοποιηθεί στα 
πλαίσια προγραμματισμένης πολιτικής, με σεβασμό 
στο φυσικό περιβάλλον και με το αξίωμα πως τα φυσι-
κά αγαθά ανήκουν σε όλους τους πολίτες.

Για τους λόγους αυτούς αποφάσισε τη σύγκληση 
του Γενικού Συμβουλίου των σωματείων μελών της σε 
τηλεδιάσκεψη, με μοναδικό θέμα τον Ενεργειακό 
Σχεδιασμό της Ηπείρου, την Τετάρτη 21 Μαϊου 2021 
στις 18.00. Η συνεδρίαση θα έχει διευρυμένη σύνθεση 
και καλλούνται επιπλέον εκπρόσωποι της Περιφέρειας 
Ηπείρου, του Περιφερειακού Συμβουλίου, των Δήμων 
της Ηπείρου των επιτροπων αγώνα που έχουν δημι-
ουργηθεί.

Παρακαλούνται όσοι επιθυμούν να συμμετάσχουν, 
να αποστείλουν σχετικό αίτημα στη γραμματεία της 
ΠΣΕ μέχρι την Τρίτη 11/05/2021 στις 15.00, ώστε να 
λάβουν τον σύνδεσμο.

Από το Γραφείο Τύπου της ΠΣΕ

ΝΟΕΜΒΡΙΟΣ 2020 -ΜΑΡΤΙΟΣ 2021 2020

ΠΑΝΗΠΕΙΡΩΤΙΚΗ ΣΥΝΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΛΛΑΔΟΣ: ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

Απόφαση Δ.Σ. για τον Ενεργειακό Σχεδιασμό της Ηπείρου

ΘΥΜΗΣΕΣ  
ΤΟΥ ‘55 -’57



Αετοπετρίτικα Νέα

ΜΗΝ ΑΜΕΛΕΙΤΕ ΝΑ ΜΑΣ  
ΑΠΟΣΤΕΛΛΕΤΕ ΤΗΝ  ΣΥΝΔΡΟΜΗ ΣΑΣ
Για εσάς, μερικά ευρώ 
το χρόνο είναι ποσό αμελητέο,  
για την Αδελφότητα όμως  
ΕΙΝΑΙ  ΠΟΛΥ ΑΠΑΡΑΙΤΗΤΟ  ΚΑΙ ΖΩΤΙΚΟ
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Ιδρυτές:
Αναστάσιος Β. Νούσης
Χρήστος Ι. Έξαρχος
Μιχαήλ Ι. Ζόγγαρης
Αναστάσιος Σωτ. Μηλιώνης
Χρήστος Μηλιώνης 

Πρώτο Διοικητικό Συμβούλιο 1912
Αναστ. Βασ. Νούσης: Πρόεδρος
Χρ. Ι. Έξαρχος; Αντιπρόεδρος
Μιχ. Ι. Ζόγγαρης: Γραμματέας
Αναστ. Μηλιώνης: Ταμίας
Χρ. Θεμελής: Σύμβουλος
Γεωργ. Σ. Θεμελής: Σύμβουλος
Ευαγγ. Σ. Κουμπής: Σύμβουλος

1868
Προ της ιδρύσεως της Αδελφότητας το 1901, 

σύμφωνα με μαρτυρία του Γεωργ. Απ. Μάνου, 
αγοράσθηκε το ιερό Ευαγγέλιο της εκκλησίας, με 
συνδρομή 41 ατόμων και επιμέλεια του διακόνου 
Σπυρίδωνος Κουμπή “Σακελλαρίου”.

Το 1912 το διοικητικό συμβούλιο με πρόεδρο 
τον Ευαγγ. Θεμελή, πήρε μια ιστορική απόφαση 
να παραδώσει στους νεότερους τη διοίκηση.

Έγινε γενική συνέλευση και εκλέχθηκαν οι 
κάτωθι :

Δημ. Θεμελής: Πρόεδρος
Βας. Παππάς: Αντιπρόεδρος
Νικολ. Νούσης: Γραμματέας 
Γεώργ. Θεμελής: Ταμίας
Ευάγγ. Θεμελής: Σύμβουλος
Γεώργ. Μηλιώνης: Σύμβουλος
Δημ. Λώλης: Σύμβουλος

Τα συμβούλια αποφασίστηκε ν’ αλλάζουν κάθε 
χρόνο

Επί πολλά έτη, Γραμματέας υπήρξε ο Χρήστος 
Κουμπής (εγγράμματος και ευκατάστατος).

Ένα ιστορικό γεγονός
     Το 1908, για να συγκεντρωθούν χρήματα για 

την αγορά οικοπέδου και στη συνέχεια για το χτί-
σιμο του σημερινού αρτοποιείου, έγινε έρανος και 
εκτός των Αετοπετριτών. Χρήματα προσέφεραν 
και άλλα γειτονικά χωριά, δύο εκ των οποίων η 
Λάβδανη και το Δεσποτικό.

Αξίζει να σημειωθεί ότι και ένας Πειραιώτης, 
γνωστός των Νουσαίων, ονόματι Ξηνταβελώνης, 
προσέφερε και αυτός στον έρανο.

     Τα παραπάνω τα γνωρίζω, όπως και διάφορα 
άλλα, από προσωπική μου συνομιλία με τον αξιό-
τιμο Επίτιμο Πρόεδρο ΝΙΚ. ΝΟΥΣΗ, σε συνάντησή 
μας το 1950 (εκείνος ως πρόεδρος του Δ.Σ. και 
εγώ ως μέλος της Ελεγκτικής Επιτροπής), όπως 
επίσης και με τον Αναστάσιο Γ. Μπέτζο, πρώην 
μέλος του Δ.Σ.

     Στο διοικητικό συμβούλιο τότε υπήρξαν δύο 
προτάσεις: αγορά οικοπέδου για χτίσιμο αρτοποι-
είου ή αγορά οικοπέδου στην Καισαριανή. Φυσικά 
επικράτησε η πρώτη.

-Για το ιστορικό αρχείο του καταστατικού και 
φιλοσοφία των προγόνων μας, επικράτησε η 

άποψη ο εκάστοτε Πρόεδρος να εκλέγεται από τη 
Γενική Συνέλευση και όχι από το Διοικητικό 
Συμβούλιο, που είναι και ο θεμέλιος λίθος για τα 
δημοκρατικά εκλεγμένα συμβούλια.

Να αναφέρω και λίγα λόγια για το Δ.Σ.:
Ο εκάστοτε Πρόεδρος έχει την ευθύνη να 

συντονίζει και να παρακολουθεί σε γενικές γραμ-
μές το έργο της θητείας του.

Ο Γεν. Γραμματέας αναλαμβάνει την καλή και 
δύσκολη εργασία της επικοινωνίας με όλες τις 
δημόσιες και λοιπές υποθέσεις.

Τα υπόλοιπα μέλη προσφέρουν σπουδαίο 
έργο, εκτελούν και υποδεικνύουν διάφορα αιτή-
ματα που αφορούν χωριανούς.

Έσοδα: εισφορές μελών, δωρεές, ενοίκια και 
λαχειοφόρος

Οι εισφορές των μελών ορίστηκαν σε 2 – 5 
δραχμές ετησίως. Τα χρήματα εισέπραττε ο κάθε 
ταμίας, μεταβαίνοντας στα καταστήματα και τις 
οικίες των μελών.

Έργα – έξοδα 1907
Χτίσιμο αρτοποιείου στο αγορασθέν οικόπεδο 

του Πειραιά, οδός Ηφαίστου, σήμερα Ελ.
Βενιζέλου 91.

1928
Ανέγερση ιστορικού κωδωνοστασίου στον 

Ιερό Ναό Αγ. Παρασκευής.

1901 – 1949
     Το αντάμωμα και Πασχαλινό γλέντι, γινόταν 

τη Δεύτερη μέρα του Πάσχα σε διάφορα υπαίθρια 
κέντρα, π.χ. Μοσχάτο, Πατήσια, Αμπελόκηποι και 
στον Άγιο Ιωάννη στον Ρέντη. 

Ομοίως εκεί γινότανε και λαχειοφόρος αγορά 
και κλήρωση των λαχείων.

1940 – 1944
     Λόγω του Γερμανο-Ιταλικού πολέμου και του 

αδελφοκτόνου εμφυλίου, που ήταν δυστυχώς 
ανούσιος και άχρηστος, διεκόπη κάθε δραστηριό-
τητα εκτός από τα συσσίτια και την αποστολή 
ειδών πρώτης ανάγκης και τροφίμων.

1940
Αγορά δύο σαλπίγγων και δύο τυμπάνων. 

Στάλθηκαν στο σχολείο του χωριού μας.
Ίδρυση βιβλιοθήκης, δωρεά Νικολάου και 

Βασιλείου Πέτρου Νούση, με διάφορα εγκυκλο-
παιδικά, σχολικά βιβλία, χρυσοδερματόδετα, 
δωρεά Μιχαήλ Αναστ. Ζόγγαρη.

1944
Έγινε επιτροπή για συλλογή και αποστολή στο 

χωριό αλεύρων, από την Αθήνα στα αρτοποιεία 
Νικ. Γ. Μηλιώνη και Μάνθου Δ. Τσαμπούρη και 
από τον Πειραιά στο αρτοποιείο Ι. Σπ.Οικονόμου. 
Δυστυχώς στο χωριό δεν εστάλησαν ποτέ.

Επίσης από το 1920 μέχρι το 1944 δινόταν 
μισθοδοσία δασκάλων, υφάντριας αργαλειού και 
αγοράστηκαν  2 αργαλειοί.

1946
Επισκευή σχολείου, το οποίο είχε πυρποληθεί 

από τους βάρβαρους γερμανούς στις 9-10 
Αυγούστου 1944, δαπάνη της αδελφότητας 

150.000 δρχ. και 100.000 δρχ. χορηγία του δημο-
σίου.

Εδώ τελείωσα με τα γενόμενα από το 1901 έως 
το 1949, πρώτη περίοδος της ίδρυσης της 
Αδελφότητας και του έργου της, για να πληροφο-
ρηθούν, αν ήταν δυνατή η επικοινωνία με τον 
άλλο κόσμο, οι αείμνηστοι πρόγονοι ότι και εμείς 
βαδίζουμε στον δρόμο τους. 

Επίλογος
Αγαπητοί συγχωριανοί έγραψα τα ανωτέρω με 

αγάπη, αντικειμενικότητα και σεβασμό προς 
όλους τους Αετοπετρίτες και έχοντας υπ’ όψιν τας 
εντολάς και συμβουλές του αξιοτίμου Πρόεδρου 
Εφετών Χρ. Σαρτζετάκη (όταν κάποιος εκνευρι-
σμένος θέλει να γράψει κάτι ευρισκόμενος εν 
οργή, να μετράει απ΄το ένα ως 100 και μετά να 
γράφει.).

Ζητώ συγνώμη για ανθρώπινα τυχον εκ παρα-
δρομής λάθη ή παραλείψεις.

Ευχαρίστως δέχομαι να γράψετε όποιος γνωρί-
ζει κάτι παραπάνω και στο επόμενο φύλλο. Θα το 
διορθώσω ή και εσείς μπορείτε να αναφέρετε σε 
δικό σας κείμενο.

Επίσης, όπως γνωρίζετε, Δημοκρατία σημαίνει 
Ελευθερία μέχρι τα όρια του άλλου.

Επίσης κριτική γίνεται για δημόσιες πράξεις όχι 
ατομικές και οικογενειακές κατηγορίες κλπ. (μη 
επιτρεπτό) που συμβαίνουν.

Τελευταία παρατήρηση: να ευγνωμονούμε 
τους ιδρυτές της Αδελφότητας για το άρθρο 9 του 
καταστατικού, το οποίο προβλέπει την ανάδειξη 
του Προέδρου από τη Συνέλευση και όχι από το 
Δ.Σ. και κράτησε έτσι την Αδελφότητα πρώτη και 
ισχυρή.

Τις παραπάνω παρατηρήσεις έπρεπε να τις 
γράψω για το καλό την αγάπη και την ομόνοια 
μεταξύ μας και να γνωρίζετε βρίσκομαι στην 
μεγαλύτερη μεταξύ των συγχωριανών μας ηλικία.

Επίσης υπηρέτησα την Αδελφότητα περίπου 
70 χρόνια σε όλες τις βαθμίδες. Από Ελεγκτικές 
Επιτροπές μέχρι Πρόεδρος Συνελεύσεως της 
Αδελφότητας.

Αθόρυβος, εργατικός, συμβιβαστικός δεν 
άφησα καμία δίκη να φτάσει στο ακροατήριο. Ο 
μόνος που με βοήθησε ήταν ο Ευρυπίδης 
Τριαντάφυλλος, συζ. Αλεξάνδρας Ζόγκαρη.

*Στο επόμενο τεύχος της εφημερίδας μας, 
το Β’ ΜΕΡΟΣ

Βιογραφικό του γράφοντος:
Γεννήθηκα το 1931 στην Αετόπετρα. Γονείς ήταν ο 
Μιχάλης Αναστ. Μάνος και η Βασιλική Βασ. 
Ζόγκαρη. Το 1940 μέχρι την 5η δημοτικού, φοίτη-
σα στο σχολείο του χωριού. Το 1946 ήρθα στην 
Αθήνα και τελείωσα το δημοτικό και το γυμνάσιο. 
Συνέχισα σε ιδιωτική σχολή Οικονομικών 
Επιστημών. Όταν αποφοίτησα, εργάστηκα σε 
εταιρείες ως λογιστής - κοστολόγος.
Παντρεύτηκα τη σύζυγό μου Ιωάννα το 1961 και 
απέκτησα δύο γιους, τον Βασίλη και τον Νίκο και 
τρία εγγόνια, τον Μιχάλη από τον Βασίλη και τον 
Ανδρέα και Δημήτρη, που σπουδάζουν στο πανε-
πιστήμιο. Από τον Νίκο, ο Ανδρέας είναι τερματο-
φύλακας ποδοσφαίρου στην ομάδα του Αστέρα 
Βλαχιώτη.

Συνέχεια από τη σελίδα 1

ΙΣΤΟΡΙΑ ΤΗΣ ΑΔΕΛΦΟΤΗΤΑΣ, 1901-2020  (Α’ ΜΕΡΟΣ)

Επισκεφθείτε
την ιστοσελίδα 
της Αδελφότητάς μας

www.aetopetra.gr
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Η Αδελφότητά μας επικοινώνησε 
με την Περιφέρεια Ιωαννίνων, 

για σειρά ζητημάτων που αφορούν 
τον τόπο μας και κυρίως για το έργο 
στη θέση ‘Βίγλα’, ένα σημείο που 
δυσκολεύει πολύ τη διέλευση των 
οχημάτων και την πρόσβαση στο 
χωριό μας. Ο καινούργιος τομεάρ-
χης στη Διεύθυνση Τεχνικών Έργων 
της Περιφέρειας και πολιτικός 
μηχανικός κ. Κωνσταντίνος 
Έξαρχος, ανέλαβε  να μας ενημερώ-
σει υπεύθυνα για την εξέλιξη των 
έργων στην περιοχή μας. Πρόκειται 
για ένα έργο προϋπολογισμού 
65.000 ευρώ. 

Συγκεκριμένα, προβλέπεται μετά 
την έξοδο του Δεσποτικού και σε 
μήκος 70 μέτρων να γίνουν 
βραχοπαγίδες, για να προ-
στατευθεί ο δρόμος από τα 
βράχια που πέφτουν.

Παράλληλα,  θα 
γίνουν και έργα προ-
στασίας από την 
κατολίσθηση και 
την καθίζηση του 
δρόμου πριν τον κόμβο από Φωτεινό 
προς Γρανιτσοπούλα, ο οποίος και θα 
μεταφερθεί λίγο παραπάνω.

Στη μεγάλη παράκαμψη της 
Αετόπετρας θα πραγματοποιηθούν 
τρία τεχνικά έργα υποδομής με σωλή-
νες, για να γίνεται η απαγωγή των 
ομβρίων υδάτων. Αμέσως μετά τον 
αυχένα προς τη Λάβδανη, εκεί που 
υπάρχει καθίζηση και έχει κοπεί ένα 
τμήμα του εδάφους, θα γίνουν χωμα-
τουργικές εργασίες καθώς και κάποιες 
εργασίες εκσκαφών προς το βουνό. 
Θα ακολουθήσουν εργασίες οδό-
στρωσης χωρίς ασφαλτόστρωση, 

ώστε να μετρηθούν οι οριστικές καθι-
ζήσεις και να διευθετηθούν οι εργασί-
ες αναλόγως μετά το πέρας του χειμώ-
να. 

Η συνολική εργολαβία προχωράει 
με τη διαδικασία του κατεπείγοντος, 
ώστε να υπογραφεί μέχρι τα τέλη 
Μαΐου το συμφωνητικό και να ξεκινή-
σουν τα έργα μέσα στο καλοκαίρι. 

Υπάρχει και άλλη μια μελέτη, αξίας 
260.000 ευρώ, που όμως ακόμα δεν 
έχει την έγκριση και τα χρήματα του 
υπουργείου ώστε να υλοποιηθεί, ενώ 
και για την περιοχή «Αλμύρες» μεταξύ 
Λάβδανης και Στρατίνιστας δεν θα 

δοθεί αυτή τη στιγμή 
οριστική λύση. 

Τέλος, στη θέση 
Θεογέφυρο του 
Λιθίνου, υπάρχει 

εν τολή από την 
Περιφέρεια να αναζη-

τηθεί κατάλληλη περιο-
χή για νέα γέφυ-

ρα, εφόσον δια-
πιστωθεί ότι 
δεν παρέχε-

ται  ασφάλεια 
σ τ ην  υ π άρχο υ σ α  το π ο θ ε σ ί α . 
Θεωρείται ότι η τωρινή γέφυρα, σύμ-
φωνα με τον κ. Κωνσταντίνο Έξαρχο 
που είχε κάνει τη μελέτη για την επέ-
κταση, θα δώσει ασφαλή δίοδο για 
τουλάχιστον 10 χρόνια.

Σημείωση: Ο κ. Κωνσταντίνος 
Έξαρχος είναι Πολιτικός Μηχανικός, 
που ανέλαβε πρόσφατα Τμηματάρχης 
σ τ ην  Π ε ρ ι φ ε ρ ε ι α κ ή  Ε ν ό τ η τα 
Ιωαννίνων, ερχόμενος από το 
Υπουργείο πρώην ΥΠΕΧΩΔΕ. Γνωρίζει 
καλά την περιοχή και έχει κάνει αρκε-
τές σχετικές μελέτες.

ΣΤΟΝ ΑΗ ΛΙΑ ΜΑΣ

Σ
τις 20 Ιουλίου 2020, πολλοί χωριανοί είχαν την επιθυμία να 
γιορτάσουν τον Αη Λια όπως συνέβαινε κατά το παρελθόν. Να 
ανεβούμε με τα κουμάντα μας και να φάμε κάτω απ’ τον τσέρο, 
όπως τον παλιό καλό καιρό, που πηγαίναμε με τα γαϊδουράκια 

φορτωμένα με τα ψητά, τις πίτες, το τσίπουρο και το κρασί. Μάλιστα, 
υπήρχε σκέψη να έρθει και ο Βασίλης Τόλης. Η Αδελφότητα είχε μεριμνή-
σει να κόψει τα χόρτα γύρω απ την εκκλησία μέχρι εκεί που συνηθίζαμε 
να τρώμε και να χορεύουμε. Στην αρχή, μετά τον πόλεμο, με τον Μιχάλη 
Κουτά απ’ την Ιερομνήμη και ύστερα με τον Κώστα «Κατσιαμούλη» απ’ 
την Κληματιά. Λίγες ημέρες όμως πριν από την γιορτή, μάθαμε πως 
εκείνη την ημέρα, η εταιρία που εγκατέστησε τις ανεμογεννήτριες, θα 
τελούσε μνημόσυνο για τον απροσδόκητο θάνατο του μηχανικού της Ηλία 
Δεληγιάννη του Πέτρου, ο οποίος ήταν παντρεμένος με την κυρία Μαρίνα 
και έχουν δύο κοριτσάκια. Μετά από αυτήν την δυσάρεστη πληροφόρηση, 
ματαιώθηκε η εκδήλωση που προγραμματιζόταν. 

Λειτουργία και μνημόσυνο τελέστηκαν χοροστατούντος του ιερέα του 
χωριού μας. Παρευρέθηκαν σαράντα περίπου Αετοπετρίτες, τρεις από το 
γειτονικό χωριό της Γρανιτσοπούλας και τριανταπέντε άτομα περίπου 
απ’ την ανάδοχη εταιρία του έργου, η οποία προσέφερε αναψυκτικά και 
γλυκά εις την μνήμη του εκλιπόντος φίλου και συνεργάτη της. Η αρτο-
κλασία προσεφέρθη από τον συγχωριανό μας Κώστα Χρ. Μηλιώνη. 
Κεριά έστειλε ο εκκλησιαστικός επίτροπος Βασ. Βαταβάλης ο οποίος 
δυστυχώς αδυνατούσε να μετέχει της τελετής λόγω υποχρεώσεων. Κατ’ 
εντολή του όμως τον αντικατέστησα. Μετά το πέρας της τελετής, μετρώ-
ντας τις προσφορές που συγκεντρώθηκαν, με την Ειρήνη Παναγιώτη 
Ζέκη και τον Βασίλη Σαλιάϊ, βρήκαμε το ποσό των 99 ευρώ και 60 
λεπτών. Αυτά παρεδόθησαν αρχικά από εμένα στον επίτροπο, αλλά με 
παρότρυνση του ιδίου παραμένουν ακόμη στην κατοχή μου για τις ανά-
γκες του Προφήτη Ηλία. 

Οι ανάγκες είναι:
-Ένα τέμπλο 
-Και ένα υπόστεγο, για να προστατευθεί η ξύλινη πόρτα του εξωκκλη-

σίου καθώς και για να μπορεί κάποιος να σταθεί σε περίπτωση βροχής. 

Όποιος συγχωριανός ή φίλος επιθυμεί να προσφέρει 
χρήματα για αυτούς τους σκοπούς, μπορεί να απευθύνεται 

στα μέλη του συμβουλίου της Αδελφότητάς μας ή σε εμένα 
σε περίπτωση που κατοικεί στην Αθήνα ή στον Κώστα 
Χρ. Μηλιώνη αν κατοικεί στην Αετόπετρα. 

Υ.Γ. Για τις ανάγκες του Αη Λια , η Ευανθία Μανθ. 
Λαυρέντζου δώρισε 4 καθίσματα και ορισμένες εικόνες. 

Με αδελφικούς χαιρετισμούς,
ΓΕΏΡΓΙΟΣ ΠΑΥΛΟΥ ΜΗΛΙΏΝΗΣ

 ΕΡΓΑ ΤΗΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ 
ΓΙΑ ΤΟ ΟΔΙΚΟ ΔΙΚΤΥΟ

Με χαρά αρθρογραφώ στην εφημερίδα της 
Αδελφότητάς σας, μιας και με αρκετούς 
από εσάς γνωρίζομαι από πολύ καιρό, 

είτε στον επαγγελματικό μου περίγυρο εδώ και 30 
χρόνια είτε τώρα, τα τελευταία τέσσερα χρόνια που 
συμμετέχω και εγώ στους αποδημικούς 
Πολιτιστικούς Συλλόγους και εκεί συνάντησα 
πολλούς από εσάς, όπως κι όταν είχα την ευκαιρία 
να συμμετάσχω στις τελευταίες αρχαιρεσίες της 
Πανηπειρωτικής Συνομοσπονδίας Ελλάδας. 

Η χαρά μου έγινε μεγαλύτερη, όταν το τελευταίο 
καλοκαίρι φιλοξενήθηκα στο όμορφο χωριό σας την 
ημέρα της λιτής, από άποψη εκδηλώσεων, γιορτής της 
πολιούχου σας Αγίας Παρασκευής λόγω 
περιοριστικών μέτρων κατά της πανδημίας και 
ξεναγήθηκα σε αυτή την όμορφη αετοφωλιά στο 
δυτικό πρανές του Κασιδιάρη με την καταπληκτική 
θέα, σε ένα χωριό με ιστορία και μια Αδελφότητα με 
υπερ-αιωνόβια διάρκεια λειτουργίας, ιδρυθείσα με τα 
τότε πατριωτικά ιδεώδη των μεγάλων Ηπειρωτών 
Ευεργετών, που όπως κι αυτοί, παρόλο που 
διέπρεπαν στην αλλοδαπή, τη σκέψη τους και την 
έννοια τους την είχαν στη σκλαβωμένη πατρίδα και 
μάλιστα στα χωριά τους. 

Αργότερα και μετά την απελευθέρωση της 
Ηπείρου δημιουργήθηκαν περισσότερες Αδελφότητες, 
όπως λέγονταν τότε, προφανώς να υποθέσω στον 
απόηχο του τρίπτυχου της Γαλλικής Επανάστασης 
ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ-ΙΣΟΤΗΤΑ-ΑΔΕΛΦΟΣΥΝΗ, από τους 
μετανάστες εσωτερικού που “κατέβηκαν” ως επί το 
πλείστον στην Αθήνα για ένα καλύτερο μέλλον, 
εγκαταλείποντας την καθημαγμένη πατρογονική γη, 
από την πτώχεια, την αδιαφορία του νεοσύστατου 
κράτους και τις απώλειες-καταστροφές του πολέμου 
του ‘40 και του εμφυλίου που ακολούθησε. 

Μεγαλούργησαν όχι μόνον κρατώντας επαφή μεταξύ 
των συγχωριανών, αλλά βοηθώντας στην υποδομή 
έργων στα φτωχά χωριά κι ακόμα και τώρα, παρότι 
τέτοιου είδους καθήκοντα έχει αναλάβει η τοπική ή η 
ευρύτερη αυτοδιοίκηση ‘βάζουν πλάτη’ οικονομικά. 

Δυστυχώς οι μικτοί γάμοι, καθώς και οι 
πολιτιστικοί εθνικοτοπικοί σύλλογοι που έκαναν την 
εμφάνιση τους ανά δήμο στην πρωτεύουσα τις δυο-
τρεις τελευταίες δεκαετίες οδηγούν τις Αδελφότητες σε 
μια θνησιγενή πορεία, θα έλεγα, και έρχεται κι αυτό 
το αναπάντεχο που ζούμε τον τελευταίο χρόνο και 
φαίνεται πως θα συνεχιστεί, ας ελπίσουμε για όσο τον 
δυνατόν λίγο χρονικό διάστημα ακόμη, να επιβαρύνει 
την όλη κατάσταση της βιωσιμότητάς τους. Οι 
νομοθετικές ρυθμίσεις για παράταση θητείας των 
Δ.Σ. των συλλόγων από την Πολιτεία δε βοηθάει 
πέραν του τυπικού…

Η κοινωνικότητά μας έχει περιορισθεί στο 
έπακρον και οι αποδημικοί Σύλλογοι δεν 

μπορούν να πραγματοποιήσουν κάποιες από 
τις δραστηριότητές που τους αποφέρουν 
έσοδα, όπως χοροεσπερίδες (κοπή πίτας), 
πανηγύρια , ημερολόγια . Επιπλέον , 
παραμένοντας ανενεργοί, καθώς ούτε τα 
χορευτικά μπορούν να συνέρχονται, το 
αβέβαιο οικονομικό μέλλον της επόμενης μέρας 
όλων μας ως κοινωνίας, δημιουργεί μια αμφιβολία για 
το πώς θα μπορέσουν να επαναδραστηριοποιηθούν 
και να γυρίσει η κανονικότητα που όλοι γνωρίζαμε 
πριν από αυτό το κακό που μας βρήκε. 

Κι αν η τεχνολογία δίνει τη δυνατότητα να 
γίνονται τα Δ.Σ. μέσω εφαρμογών, παρά ταύτα 
αποξενώνονται τα μέλη παρά την δημιουργία ομάδων 
- μελών στα social media. Τουλάχιστον εσείς ως 
Αδελφότητα έχετε την τύχη να επικοινωνείτε και 
μέσω της εφημερίδας σας και να λαμβάνετε 

παραδοσιακά τα ετήσια ημερολόγια σας μέσω 
ταχυδρομείου, πολλές Αδελφότητες ούτε αυτό 
κατόρθωσαν να κάνουν... Πώς, λοιπόν, δε θα σπάσει 
ο συνδετικός κρίκος του παρελθόντος με το παρόν; 
Πώς θα συνεχίσουμε στις καταστατικές αρχές των 
Αδελφοτήτων και θα εξακολουθήσουμε να 
ανταμώνουμε; 

Χρειάζεται - και πόσο επίκαιρο είναι λόγω του 
πρόσφατου εορτασμού της Ελληνικής 

Επανάστασης του 1821 - ΟΜΟΨΥΧΙΑ και ΟΛΟΙ να 
προσπαθήσουμε ΜΑΖΙ. Ας αφεθούν στο περιθώριο οι 
όποιες διαφορές, μικρότητες, παραγοντισμοί, ανάδειξη 
του εγώ μας... Προέχει η – έχει καταντήσει του 
συρμού θα μου πείτε – επανεκκίνηση και για τις 
Αδελφότητες, μέσα σε ένα περιβάλλον της επόμενης 

μέρας που θα πρέπει να υπάρξει η δυνατότητα 
πρόβλεψης, ώστε να ανταπεξέλθουν στα 

καινούργια δεδομένα. Η κοινωνία 
μπαίνει ήδη στην τεχνολογική 
εφαρμογή πολλών δραστηριοτήτων, 
που θα βρουν πεδίο εφαρμογής και 

στους Συλλόγους. Ήδη υπάρχουν ιδέες 
για αρχαιρεσίες μέσω αποστολής sms ή 
email... Φυσικά θα πρέπει να διασφαλιστεί 
η μυστικότητα της ψήφου και το 

αδιάβλητο της διαδικασίας. Οψόμεθα 
λοιπόν... 

Κλείνοντας, θα ευχηθώ να τα πούμε κι από κοντά 
με όλους σας και ελπίζω να τύχει της έγκρισης της 
επομένης Γ.Σ. της Αδελφότητάς σας, η αίτηση για 
εγγραφή μου στα μητρώα μελών σαν επίτιμο μέλος. 
Θα είναι ιδιαίτερα τιμητικό να συμμετέχω σε μια 
ΑΔΕΛΦΟΤΗΤΑ σαν την δική σας... 

Με πατριωτικούς χαιρετισμούς, 
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΑΤΣΙΚΑΣ, 

 από τα Κτίσματα Πωγωνίου Ιωαννίνων

ΕΚΠΡΟΣΩΠΗΣΗ ΑΠΟΔΗΜΙΑΣ...ΕΝ ΜΕΣΩ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ...ΚΑΙ Η ΕΠΟΜΕΝΗ ΜΕΡΑ...


